
Hola, esplais!
Em dic Ariadna Jené, tinc 23 anys, soc de

Vilanova i la Geltrú i presento la meva
candidatura per a ser Representant de la

comissió Internacional.

Hola!

D'on he sortit?

Des de ben petita els meus pares ja em van apuntar a l’esplai, més concretament a un
del MCEC (no passa res, tothom comet errors). Al cap d’un temps, vaig saber rectificar,

i vaig canviar al Drac Màgic, on vaig acabar la meva etapa de jove i vaig ser monitora
durant 5 anys.

Ja ho diuen que això de deixar l’esplai és molt complicat, és per això que quan veia que
s’acabava la meva etapa com a monitora, vaig entrar a l’EGS del Penedès, Garraf i

Anoia, tenia ganes de formar part d’aquest projecte tant xulo i que tan m’ha fet créixer i
aprendre. 

Una mica més de mi...

Vaig estudiar Educació Primària a Lleida (sí, Lleida existeix, i sí, Lleida és xulíssima).
Però com que tenia pànic a la vida adulta, he decidit allargar la meva carrera

universitària a Barcelona i posposar la crisi post-estudiantil. 
M’agrada molt tot el que estigui relacionat amb l’esport i estar a l’aire lliure, l’skate,

escalar, el futbol... podríem dir que em costa molt estar tranquil·la i descansar. 

Perquè em presento?

He format part de l’EGS 3 anys, i la veritat que ha sigut una etapa molt maca, on
he après molt i he conegut gent i projectes xulíssims. Després d’aquest temps,

creia que aquesta etapa ja havia acabat, però volia continuar involucrada a
l’enitat i aportar el meu granet de sorra. És per aquest motiu que he decidit

presentar-me com a Representant de Comissió Internacional, un espai xulíssim,
molt interessant i amb molta feina a fer.


